
Interpelácia č. 43/2017   
 
4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 29.3.2017  
 
Berešová: 
Chcela by som ešte ale zase poukázať na tu hrádzu. Bolo o nej veľa povedané, ale vysoké 
percento obyvateľov využíva túto hrádzu, takže začína sa sezóna. Zima bola veľmi ťažká, 
silná a podpísalo sa to na tom asfalte. Rozprávali sme sa tu x - krát o novom koberci, o riešení 
tohto. Chcem sa spýtať to, čo bolo, ten asfalt bol poškodený, teraz je veľmi poškodený, 
v akom štádiu je vlastne riešenie tohto, alebo v časovom horizonte, kedy by sa to riešilo, alebo 
aká je šanca na opravu. 
 
PhDr. Čižmár: 
Táto požiadavka bola vznesená priamo riaditeľke. Majú ju zakomponovanú v investičných 
zámeroch na tento rok. V prípade a nie je to jej záruka, pretože sa vyjadrila, že záruku nám na 
to nevedia dať, ale v prípade, že sa vytvorí dostatočné množstvo finančných prostriedkov na 
to, aby tieto opravy uskutočnili, tak to urobia. Chápu, že je využívaná nielen ich 
zamestnancami na údržbu celého tohto úseku, ale predovšetkým aj ľuďom, pre ľudí na 
rekreačne účely a vie v akom stave sa nachádza momentálne.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 29.3.2017 
 
 
 
 
 
 
 


